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To: :
.

ak (ERE) [ERE @ minvws.nl]
From: 5.1.2e sidsi2e  5.1.2e |]

Sent: Wed 3/24/2021 8:59:11 AM

Subject: RE: nota vaccinatie stagiairs

Received: Wed 3/24/2021 8:59:12 AM

Ik weet dat ie wel bij in de agenda staat. Overigens was MEVA blij met alle opmerkingen, ze zijn vooral heel erg op zoek

naar antwoorden begreep ik

var: EENE IE (BE) SEEM rin n>

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 21:42

Aan: ERE a ) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

lk denkt
Maar anders dan iets in mijn agenda hen ik vanuit MEVA niet gehad verder (en via jullie de nota)-

Verzonden met BlackBerry Work(www_.blackberry.com)

Van: "EERE ERED 5.1.2e )" EE @minvws.nl>
Verzonden: 23 mrt. 2021 10:35

Aan: ‘HED BE BE GR) <BEEERM @minvws.nl>
Onderwerp: FW: nota vaccinatie stagiairs

Tkn, is dat gesprek met MEVA met jou?

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 10:28

@minvws.nl>;BEE(5120 | JEEMe minvws.ni>Aan: JERP-CREIEETNEN PLN) <

CC: 5.1.2e 2512 512 5.1.2e Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

H1IEEE

Lijkt me een prima voorstel. Kan je wellicht wel kort de feitelijke info checken en aangeven wat jullie graag besproken willen

zien, dan kunnen we daarop voorbereiden en eventueel nog collega’s bevragen.

Groeten,

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

a IEEE

In dat geval lijkt het me handig als we het overleg tussen ons beider directies gebruiken om de nota en de daarin geschetste lijn
verder te bespreken. Akkoord?

Groet!

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 09:37

Aan: ERE EA) < minvws.nl>; [EXESE §EB < minvws.nl>

35120 512e minvws.nl>
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Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

Urgentie: Hoog

+1 ENED on EEE

Fijn dat jullie er mee bezig zijn.
Er staat ten aanzien van het vaccineren van stagiairs onder de 18 een overleg gepland tussen MEVA en jullie directie as

donderdag.
Nav de mededeling dat we met dat onderwerp bezig waren is het verzoek van de minister voor deze nota gekomen.
Mocht overleg vanmorgen nog helpen ben ik bereikbaar.

Groeten,

IEE eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 09:31

BR IE EE) EEE eins.
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

Beste allen,

In aanvulling daarop is het gebruikelijk dat onderwerpen die raken aan de vaccinatiestrategie eerst worden besproken bij DGV,
alvorens het naar de minister gaat.
We proberen later deze ochtend met een reactie te komen, maar zoals EiEE aangeeft hebben we nog wel een aantal punten die

wellicht handig zijn om te bespreken voordat dit de lijn in gaat.

a groet,

van: [EXERE.GR) EXE ominvws.n)>
Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 09:21

512e sidksize 512e | minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

We zijn er mee bezig, maar we hebben hier maar weinig tijd voor gekregen en we kunnen ons nog niet helemaal vinden in de lijn

die er nu staat.

Misschien handig om volgende keer in zo’n situatie even vooraf te bellen over nota’s die met spoed naar de minister moeten. In de

tas van welke minister gaat dit stuk?

Groet

Van: HE, 3 BE) minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 09:15

Aan: 2 BE) <BECHILIN@ minvws. nl>

cc: JIEe minvws.ni>; EXEIEENENERES) SEE minvws.nl>
Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

Urgentie: Hoog

HI BE

Gaat het je lukken om vanochtend nog mee te lezen op de eerder verzonden nota?

Ik hoor graag van je.

Groeten,

Van:BE3BE | 5.1.2 |
Verzonden: maandag 22 maart 2021 16:11
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@ minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota vaccinatie stagiairs

Urgentie: Hoog

HEE

De nota moet eind van de week in de tas van de minister zitten. Kan je uiterlijk morgen 12:00 op de nota reageren?

Veel dank!

Groeten,

Van:BE<12 12| 5.1.2 |
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 11:55

Onderwerp: nota vaccinatie stagiairs

Urgentie: Hoog

Ho ENED

Zie hieronder het verzoek van de minister omtrent een beschrijving van de situatie van vaccins voor stagiairs in de zorg.

Kan jij mee lezen op de in de bijlage meegezonden nota en aanpassen/aanvullen?

Veel dank!

Groeten,

ERWIY) minvws.nl>

Verzonden: maandag 15 maart 2021 15:23

Onderwerp: vaccinatie stagiairs

Ha EXEC

Het overleg met de MBO-raad is vanochtend ook doorBE3in de covidstaf met de minister genoemd (zie hieronder voor de

passage uit het verslag daarvan):
{MEVA) geeft aan dat zij deze week een bestuurlijk overleg heeft met OCW en de mbo-raad, omdat zij merken dat de stages in de zorg niet goed

lopen. Dit kan leiden tot minder instroom. MEVA herhaalt de oproep tot eenduidige vaccinatie van stagiairs in de covidzorg, ook bij minderjarigen. De minister

merkt op dat zij in het algemeen wil weten hoe het in brede zin speelt en roept MEVA op het proces te doorlopen.

BER verzoek naar aanleiding daarvan om in overleg met de programmadirectie covid (voor het vaccingedeelte) een nota op te

stellen over hoe het nu geregeld is en wat er mogelijk is voor studenten. Kun jij dit oppakken?
Dank!

Met vriendelijke groet,

EE ——
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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